
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 10. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 416

I den statusredegørelse, der blev udarbejdet som følge af det tværministerielle arbejde

om legionellasmitte, blev det beskrevet, at ministeren ville udsende et hyrdebrev til kom-

muner og regioner. Ligeledes skulle der iværksættes en bredere informationskampagne

rettet mod bl.a. borgere. Er disse to initiativer nogensinde blevet gennemført? Og hvis de

er gennemført, er det så muligt at få adgang til materialet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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